
KAUNIAISTEN KAUPUNKI 

VANHUSNEUVOSTO PÖYTÄKIRJA 3/2023 

 
 

PÖYTÄKIRJA 

 

AIKA: tiistaina 11.4.2023 klo 16.30–18.00  

PAIKKA: Kokoushuone Arkkiatri/ravintolasali, 1.krs 

LÄSNÄ: JÄSEN VARAJÄSEN 

Koivisto, Marketta, pj. Pirttimäki, Raili 

Hedlund, Torolf   

Lähdesmäki, Heli  Tonteri, Alpo 

Sundström, Benita 

Ojaluoma,Ingrid  Ylitalo, Erkki  

Löfstedt-Söderholm, Gunilla  

 Aitola, Minna  

  

Taru Ikäheimonen, siht. 

 

 

KÄSITELTÄVÄT ASIAT 

 

1. Kokouksen avaus. 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 16.30. 

 

2. Läsnäolijoiden toteaminen 

Todettiin läsnäolijat yllä olevan luettelon mukaan. 

 
3. Esityslistan hyväksyminen 

Lisätään lausuntopyynnöt kohtaan Muut asiat.  

 
4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen (6.3.2023) 

Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.  

 
5. Ilmoitusasiat vanhuspalveluissa 

 

 Kuulumisia vanhuspalveluista 
   

Saila Helokallion terveiset: 
 

• GeroGranin tapaaminen on to 27.4., jos joku haluaa tuoda siihen jotain asioita 
tiedoksi.  

• Vastaisuudessa minulla tulee olemaan aiempaa enempi aikaa palvelukeskuksen 
toiminnan järjestämiseen, koska päivätoimintaan on saatu toinen työntekijä. Minä 
olin aiemmin siinä mukana 3pv/vko.  

• Mielellään otan vastaan ohjelmaehdotuksia palvelukeskuksen toiminnasta. Ja 
vinkkejä esiintyjistä. LUVN toiveena on, että esiintyjät olisivat ilmaisia. Muuten LUVN 
toiminta on vielä kehitysvaiheessa. Yhteistyötä on kuitenkin lisätty näin 
alkuvaiheessa erityisesti Espoon ja Kirkkonummen toiminnanohjaajien tms. kanssa 

• Viime aikojen uusin toiminta on ollut pe 31.3 alkanut Etäohjattu tasapainojumppa, 
joka jatkuu vielä 14.4., 28.4., 5.5. ja 12.5. perjantaisin klo 10 - 11 Tapahtumatori 
Kukkapurossa. Siinä saamme osallistua etäyhteyksien kautta (dataprojektorin kautta) 
Laurea ammattikorkeakoulun fysioterapeuttien ohjaamaan striimattuun jumppaan. 



Ensimmäisellä kerralla oli mukana 7 innokasta jumppaajaan, ja he toivoivat tälle 
maksuttomalle ohjelmalle jatkoa. Tervetuloa mukaan. 

 
• Palvelukeskuksen toimintaa ruvetaan tilastoimaan 3.4. alkaen aiempaa tarkemmin, 

mm. jotta voidaan vaikuttaa tuleviin investointeihin Villa Bredaan. Olisi erityisen 
tärkeää, että kaikki kuntosalikävijät kävisivät varaamassa harjoitteluaikansa infosta 
eivätkä vain menisi saliin. Tämä saattaa vaikuttaa tulevaisuudessa meidän 
kuntosaliimme tehtäviin laiteinvestointeihin. 

 

Marianne Ekholmin terveiset: 
 

• Hyvinvointia edistävien palveluiden painopistealue tänä vuonna on liikunta ja 
ravitsemus ja tähän yritetään kannustaa kokoalueella eri tavalla. Matalan 
kynnyksen tapaamisia pyritään järjestämään koko alueella. Kohderyhmänä on 
kotona asuvat, ei missään palveluissa olevat ikäihmiset, joiden toimintakykyä tulisi 
vahvistaa ja rohkaista eri keinoin. 
 

• Rakenteita ja työtapoja kehitellään pitkin vuotta. 
 

6. Valiokuntien edustajien puheenvuorot 

 

Yhdyskuntavaliokunta:  

 
• Postitorin liikenneympyrästä on suunnitelma asetettu nähtäville. Voi olla mahdollisesti 

valmis vuoden 2026 aikana. 

 
• Ehkäisevän päihdetyön ohjelma 2023-2025 tullut lausuntoon myös yhdyskuntavaliokunnalle.  

 

Hyvinvointivaliokunta:  
• Villa Junghansin tilanvuokrausperusteet edelleen selvityksessä 

• Taru kertoi hyvinvoinnin ekosysteemistä, erityisesti Ankkuritoiminnan käynnistämisestä sekä 

hyvinvointiopetuksen alkamisesta (mikäli opetusvaliokunnat sen hyväksyvät) 

 

 

7. Ajankohtaista LU-hyvinvointialueen vanhusneuvostosta 

 

Torolf kertoi kuulumisia LU-alueen 15.3. käydystä kokouksesta: 

• Kysely kuljetuspalveluiden parantamisesta 

 > keskeinen aihe tämän vuoden osalta 

 > vuoden 2023 aikana kysely samasta aiheesta, vielä epäselvää kenelle ja miten 

• Avustuskriteerit jatkossa hyvinvointialueella tekeillä; huomenna Torolf saa lisää tietoa 

• LUVNin lehdenjakelu on herättänyt paljon keskustelua; Torolf ehdottanut, että lehti 

jaettaisiin Kaunis Granin yhteydessä 

    > 24.5.–2.6. seuraava lehti 

• Terveyskeskuksen paikotusasia on kirjattu kokouksen pöytäkirjaan; nyt tulee seurata, 

miten tilanne edistyy tästä eteenpäin 

• Toimintasäännöt uudelle hyvinvointialueen vanhusneuvostolle on hyväksytty, 

toimintasuunnitelma vuodelle 2023 on myös hyväksytty 

• Seuraava kokous 12.4.2023 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

8. Toimintasuunnitelma vuodelle 2023  

• Toimintasuunnitelma hyväksyttiin. 

 
9. Muut asiat 

 

Lausunto Fasaanipolun alikulusta 

Vanhusneuvosto lausuu Fasaanitien suunnitelmasta, että turvallisuutta tulee lisätä, esim.  

jalankulkijat ja pyöräilijät erotetaan selvästi (peili, keskiviiva). 

 

Lausunto Koivuhovin parkkialueesta 

Vanhusneuvosto lausuu suunnitelmasta seuraavasti: Vanhusneuvosto haluaa varmistaa, että 

esteetön kulku varmistetaan esim. hissillä. 

 

 

10. Seuraavat kokoukset 

Maanantai 6.3. klo 16.00  

Torstai 13.4. klo 16.00 

Tiistai 11.4. klo 16.30 

Maanantai 22.5. klo 16.00 

 
11. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokoukseen klo 18.01. 

 

 

 

Marketta Koivisto Taru Ikäheimonen 

Puheenjohtaja Sihteeri 

 

 

Jakelu: vanhusneuvoston jäsenet ja varajäsenet 

vammaisneuvoston puheenjohtaja ja sihteeri 

yhdyskuntavaliokunnan puheenjohtaja 

sivistysvaliokunnan puheenjohtaja 

hyvinvointivaliokunnan puheenjohtaja 

Mikael Flemmich, Marianna Harju, Benjamin  Feodoroff 


